

Tampereen yliopisto  
Reetorit ry  
Hallituksen kokous 18/2023  
Aika: 11.10.2023 klo 12.30  
Paikka: Retokoti ja Zoom: <https://tuni.zoom.us/j/62196979924?pwd=djNmSU16STZKVytyV1dkNENYREVsUT09>



Meeting ID: 621 9697 9924  
Passcode: 752748

## Esityslista

|  |   |
|--|---|
| 1. Kokouksen avaaminen   | 2 |
| 2. Kokouksen järjestäytyminen                                  | 2 |
| 3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus                    | 2 |
| 4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi                 | 2 |
| 5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen            | 2 |
| 6. Ilmoitusasiat   | 3 |
| 7. Talousasiat   | 3 |
| 8. Rehti-lehti   | 3 |
| 8.1 Rehti + Legenda OpenMic 9.11.                              | 3 |
| 9. Vuosijuhlat   | 3 |
| 9.1. Vuosijuhliin ja sillikseen budjetointi                    | 4 |
| 10. Koulutus- ja sosiaalipolitiikka                            | 4 |
| 11. Sidosryhmät ja yritysysteistyö                             | 4 |
| 12. Tapahtumat   | 5 |
| 12.1. Sitseihin budjetointi                                    | 5 |
| 13. Tuutorointi  | 5 |
| 13.1. Tuutoroinnin lisäbudjetointi                             | 5 |
| 14. Viestintä  | 6 |
| 15. KV-asiat   | 6 |
| 16. Suunnittelun jäsenuudistuksen esittely hallitukselle       | 6 |
| 17. Ensi vuoden talousarvion ja toimintasuunnitelman tekeminen | 7 |
| 18. META   | 7 |
| 19. Kokouksen päättäminen                                      | 7 |

# 1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 12.36.

## 2. Kokouksen järjestäytyminen

Puheenjohtajaksi valitaan  
Sihteeriksi valitaan

Vilhelmiina Kivioja  
Marilla Timonen

Läsnäolijat:

Vilhelmiina Kivioja  
Marilla Timonen  
Jesse Sironen  
Reetta Sihto  
Emilia Hautamäki  
Ida Seluska  
Verna Vihervuori  
Tuomas Massa  
Veera Käsälä  
Emma Salli  
Fanni Silvén  
Åsa Philström  
Marimilla Hietava  
Säde Lappalainen  
Aapeli Rytönen  
Veini Simolin

Puheenjohtaja  
Sihtööri  
Paikalla kohdat 1-9

Paikalla kohdat 1-11

Paikalla kohdat 1-9

Paikalla kohdat 1-14.

Etänä

Etänä kohdat 1-8.1., paikalla 9.1-19.

Paikalla kohdan 12.1.

Paikalla kohdan 14.

## 3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

## 4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksitta.

Päätös: Hyväksytään esityslista seuraavin muutoksin:

12.2. Budjetointi NääsPeksin lippujen ostoon

Lisätään kohdan 9.1. esitykseen vuosijuhlien käsiohjelmiin budjetointi

7.1. Budjetointi uuteen kahvipannuun

## 5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen

Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat.

Päätös: Hyväksytään pöytäkirja 17 ja yhdistyksen ylimääräisen kokouksen pöytäkirja.

## 6. Ilmoitusasiat

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi.

2.10. Vujutiimi kokousti etänä.

2.10. Järjestettiin yhteislähtö liikuntavuorolle, mukana oli 6 reettoria

3.10. Avattiin vuosijuhlalippujen jonotuslomake liputta jääneille.

4.10. Työelämäviiko alkoi ja Visit Tampereen vierailulle osallistui 30 reettoria.

5.10. Villivision työelämävierailulle osallistui 22 reettoria.

5.10. Emma, Veera ja osa vujutiimistä vieraili Scandic Rosendahllissa keskustelemassa vuosijuhliin liittyvistä asioista

6.10. Järjestettiin työelämävierailu Puolustusvoimille, jonne osallistui yhteensä 11 reettoria.

6.10. Järjestettiin työelämävierailu Ellun Kanoille, jonne osallistui yhteensä 13 reettoria.

9.10. Vujujen juontajiksi valittiin Riikka Mielonen ja Neme Karjalainen

9.10. Vujutiimi kokousti Retokodissa ja etänä

9.10. Järjestettiin työelämävierailu Fazerilla, jonne osallistui 22 reettoria.

9.10. Järjestettiin Eduskunnan työelämävierailu, jonne osallistui 25 reettoria.

10.10. Lokakuun Reettorikahveille osallistui yhteensä n. 50 henkeä, joista noin 5 etänä

Päätös: Esityksen mukaan.

## 7. Talousasiat

Tilillä nyt: 19 471,47€

Käteiskassassa nyt: 520,15€

### 7.1. Budjetointi uuteen kahvipannuun

Esitys: Kahvipannu meni rikki. Ehdotetaan uuden budjetoimiseen 30 euroa.

Keskustelu: Kaikki haluaa kahvia! Tuomas käy reippaana ostoksilla.

Päätös: Budjetoidaan 30 euroa uuden kahvipannun ostamiseen.

## 8. Rehti-lehti

Esitys: Keskustellaan Rehtiin liittyvistä ajankohtaisista asioita päätoimittajien johdolla.

Keskustelu: 2.10. Tavattiin graafikon kanssa, ja lähdettiin suunnittelemaan lehden ulkoasua. Rehtillä oma ohjelmanumero vuosijuhlilla. Hallituksesta tulossa juttu Instagramiin ennen syyskokousta.

Päätös: Esityksen mukaan.

### 8.1 Rehti + Legenda OpenMic 9.11.

Esitys: Keskustellaan openmic tapahtumasta.

Keskustelu: Uusi tapahtuma kirjallisuustieteen ainejärjestyksen Teeman kanssa. Tapahtuma ollut suosittu heillä, mutta Rehtille uusi juttu. Pohdintaa, miten tapahtuma käytännössä järjestetään. Oasis varattu tilaksi klo 17-20. Mahdollisia tarjottavia voidaan ostaa Rehtin budjetista. Mainostetaan jäsenistölle reettoreiden someissa!

Päätös: Esityksen mukaan.

## 9. Vuosijuhlat

Esitys: Keskustellaan vuosijuhliin liittyvistä ajankohtaisista asioista vuosijuhlatoimihenkilöiden johdolla.

Keskustelu: Paljon on puuhaa! Vuosijuhlien ilmottautuminen meni nopeasti täyteen, joka on myös herättänyt keskustelua, kun paikkoja ei kaikille ole riittänyt. Kaivataan mahdollisesti lisää viestintää alumnien suuntaan. Toisaalta tapahtumaan on kaikille ollut tasapuolinen mahdollisuus ilmoittautua. Haalarimerkki on laitettu tilaukseen. Vujutoimarit ja tiimin jäseniä on vierailut Rosendahlilla, ja siellä käytiin läpi käytännön asioita. Tehdään listausta yhteistyökumppaneista ja heidän tarjoamista tuotteista ja palveluista vuosijuhlia varten.

Päätös: Esityksen mukaan.

### 9.1. Vuosijuhliin ja sillikseen budjetointi

Esitys: Budjetoidaan vuosijuhliin ja sillikseen seuraavat summat: koristeet 200€, TT-kameroiden kuvaajien palkkiot ja kuvausseinä 500€, silliksen juomat Nokian panimolta 575€, Sillistilan eli Klubi 57:n vuokra 580€ + karaoke-välineet 50€ sekä Potentiaalisten keikkapalkkio 900€ + soittimien ja tekniikan lainaaminen Reettoribändin käyttöön 200€. Vuosijuhlien käsiohjelmiin 40€. Yhteensä vuosijuhliin ja sillikseen budjetoidaan siis 3045€

Keskustelu: Rahaa palaa! Hyvät bileet tulossa! Budjetoidaan loput, kun tiedetään tarkemmin.

Päätös: Budjetoidaan 3045 euroa vuosijuhliin ja sillikseen esityksessä määritellyllä tavalla.

## 10. Koulutus- ja sosiaalipolitiikka

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista koulutus- ja sosiaalipoliittisista asioista koulutus- ja sosiaalipoliittisten vastaavien johdolla.

Keskustelu: Reettorikahvit sujuivat loistavasti, paikalla oli paljon osallistujia. Lähdetään pohtimaan seuraavien kahvien ajankohtaa. Keltanokkakahvit jäivät ajatuksen tasolle, mutta välitetään ideana seuraavalle kopolle. Keskustakampuksen tilojen käytöstä on tulossa keskustelutilaisuus 31.10. Treyn johdolla 15:30-17:30. Halutaan, että Reettoreilta on edustusta, sillä opiskelijoille käytettävissä olevat tilat koetaan tärkeäksi.

Päätös: Esityksen mukaan.

## 11. Sidosryhmät ja yritysyhteistyö

Esitys: Keskustellaan sidosryhmä- ja yhteistyökuvioista sidosryhmävastaavan ja yrityssuhdevastaavien johdolla.

Keskustelu: Lilja ja Marilla lähteneet suunnittelemaan alustavasti sateenkaariviestinnän työpajaa/luentoa. Luultavammin tammikuussa, joten tätä voidaan katsella yhdessä seuraavan vuoden hallitustoimijoiden kanssa.

Työelämäviikko sujui onnistuneesti! Palautelomake on avattu, ja muutamia vastauksia on jo saatu. Pääosin positiivisia kokemuksia, mutta myös kritiikkiä esimerkiksi Ellun Kanojen valinnasta kohteeksi. Syvennytään palautteeseen vielä lomakkeen sulkeuduttua.

Päätös: Esityksen mukaan.

## 12. Tapahtumat

Esitys: Keskustellaan tapahtumista tapahtumavastaavien johdolla.

Keskustelu: Ydinviestisitsit 16.11. Klo 19-22 Kalevan killassa. Mahdollisesti yhteismajoitusta reettoreiden luona? Yritetään Kolmio-lippuja sitsaajille! Lähdetään mainostamaan ja suunnittelemaan reippaasti.

UDK:n kanssa oltiin puhuttu sitsien järjestämisestä, joten heidän kanssaan mahdollisesti voitaisiin järjestää jotain muuta myöhemmin.

Mustahaalarisitsit edistyy. Mari Juvani toastina reettoreiden puolelta, lisäksi lukkari ja sere. Perjantaina lisälipunmyyntiin tulee muutama lippu.

Halloweenbileisiin Mentorin ja Skillan kanssa hurja ilmoittautumismäärä 220!

Haalarimerkki tulossa jee. Jatkot Bricksissä.

Corkin kanssa megazone kuopattiin hinnan vuoksi.

Päätös: Esityksen mukaan.

## 12.1. Sitseihin budjetointi

Esitys: Budjetoidaan 16.11. järjestettävien sitsien tilaan (Kalevan kilta) 370€.  
Budjetoidaan myös sitsien jatkoliput Kolmioille. Yhden lipun hinta on 6€ ja oletuksena olisi että lippuja menisi 80. Budjetoidaan siis 480€ kolmiolippuihin. Näiden lisäksi sitseille halutaan haalarimerkki, joten sen tilaamiseen budjetoidaan 200€. Yhteensä budjetoitua tulisi siis 1050€.

Keskustelu: Tapahtumia on tulossa reippaasti! Lasketaan haalarimerkkien tilauksen budjettia 150 euroon. Eli 1000€ tuleviin sitseihin.

Päätös: Budjetoidaan 1000 euroa sitseihin.

## 12.2. Budjetointi NääsPeksin lippujen ostoon

Esitys: Ryhmälipunmyynnistä 16.10. saa euron alennuksen NääsPeksin lippuihin.  
Reektorit voisivat ostaa yhteislähtöön lippuja 15kpl. Ehdotetaan budjetoitavaksi 215 euroa.

Keskustelu: Liput voitaisiin ostaa tiistaina 21.11. Pidettävään näytökseen. Lippuja voisi ostaa 15kpl, sillä jäsenistöllä on mahdollisuus ostaa lippu myös yleisestä lipunmyynnistä. 15kpl.  $15 \times 14\text{€} = 210\text{€}$ , pieni lisävara päälle.

Päätös: Budjetoidaan 215 euroa NääsPeksin ryhmälipunmyyntiin.

## 13. Tuutorointi

Esitys: Keskustellaan syksyn tuutoroinnista tuutorivastaavan johdolla.

Keskustelu: Tuutorivastaava ei paikalla.

Päätös: Esityksen mukaan.

## 13.1. Tuutoroinnin lisäbudjetointi

Esitys: Kostajaiset x kastajaiset tilavuokra Majurisaunalla ylittää tuutoroinnin budjetin 16,07 eurolla. Ehdotetaan tuutoroinnille 20 euron lisäbudjetointia.

Keskustelu: Halutaan varata tämä tila. Kostajaiset x kastajaiset suunniteltu olevan 8.11. Mahdollisesti annetaan haalarit tätä ennen, jos ne tulevat reippaasti aiemmin.

Päätös: Budjetoidaan 20 euroa, jotta saadaan varattua Majurisauna.

## 14. Viestintä

Esitys: Keskustellaan viestintään liittyvistä ajankohtaisista asioista.

Keskustelu: Kiitos aktiivisuudesta muille hallituslaisille viestinnän osalta. Hallitusesittelyjä tulossa ennen syyskokousta, aloitetaan kampanjointi marraskuun alussa. Viestinnän oppiaineen blogi ollut opiskelijoiden vastuulla, esitetty ehdotus, että blogin organisointia vetäisi hallituksen jäsen. Voisi olla esimerkiksi kulttuurivastaavan vastuualueella. Toisaalta kulttuurivastaava useimmiten toimii yksin. Viestintävastaavia yleensä useampi, jolloin työmäärä jakautuisi. Myös mahdollista, että blogin vetovastuu määriteltäisiin hallituksen järjestäytymiskokouksessa? Toisaalta tällöin blogin vetäjä jäisi hämäräksi.

Kannatetaan viestintävastaavan roolia blogin vetovastuussa siis.

Päätös: Päätetään, että hallitus alkaa koordinoimaan viestinnän oppiaineen blogia viestintävastaavan johdolla.

## 15. KV-asiat

Esitys: Keskustellaan kansainvälisyysvastaavan johdolla ajankohtaisista KV-asioista.

Keskustelu: Vaihtareiden karaokeilta oli ja paikalla oli muutama vaihto-oppilasta. Hiljaista on.

Kevään kv-tuutoreiden haku on alkanut. Mainostetaan lisää!



Päätös: Esityksen mukaan.

## 16. Suunnitellun jäsenuudistuksen esittely hallitukselle

Esitys: Jäsenuudistusta tekemässä olleet esittelevät ajatellut uudistukset jäsenyyksiin. Isoimpana muutoksena olisi uusi jäsenyyppi, alumnijäsenyys. Lisäksi ollaan suunniteltu jäsenhintojen muuttamista. Käydään yhdessä vielä ajatuksia läpi.

Keskustelu: Työryhmä on kokoustanut jäsenuudistuksen parissa. Ehdotuksia on lähetetty Treyn neuvonantajalle läpikäytäväksi. Ikuinen alumnijäsenyys, 20€, ei äänestysoikeutta yhdistyksen kokouksissa, oikeus osallistua tapahtumiin, joille heille on erikseen todettu osallistumisoikeus, yhteydenpito alumneihin, fyysinen Rehti.

Jäsenmaksut ovat: 25€ kandi + maisteri, 15€ maisteri, 50€ tai muu hallituksen hyväksymä tuki kannatusjäsenyys. Syyskokouksessa voitaisiin ehdottaa, että maisterivaiheen jäsenyys poistettaisiin ja lisättäisiin vuosijäsenyys, jolloin maksu olisi 5€/ vuosi. Tämän jäsenyysvaihtoehdon voisi ostaa esimerkiksi vaihto-opiskelijat tai muiden järjestöjen edustajat. Jäsenyyden ostamista voitaisiin muokata jatkossa lomaketyyppiseksi.

Päätös: Hallituksen mielestä ehdotetut alumnijäsenyyden yksityiskohdat kuulostavat hyvältä.

## 17. Ensi vuoden talousarvion ja toimintasuunnitelman tekeminen

Esitys: Kasataan kaikki halukkaat miettimään ensi vuoden talousarviota ja toimintasuunnitelmaa.

Keskustelu: Kootaan tiimit ensi vuoden talousarvion ja toimintasuunnitelman tekemiseen syyskokousta varten.

Talousarviotiimiin liittyy puheenjohtaja Vilhelmiina, talousvastaava Fanni, tapahtumavastaava Säde ja varapuheenjohtaja Åsa.

Toimintasuunnitelmatiimiin tapahtumavastaava Säde, viestintävastaavat Reetta ja Marimilla (myös kopo), varapuheenjohtaja Åsa ja puheenjohtaja Vilhelmiina.

Päätös: Lähdetään suunnittelemaan talousarviota ja toimintasuunnitelmaa keskustelussa mainituilla tiimeillä.

## 18. META

Mukiviesti tulossa. Perjantaihin 27.10. Mennessä tulisi olla teipit mukien nimissä tai ne lahjoitetaan Fidalle. Tai tehdään mosaiikki.

Nekalaan pelamaan mafiosoa H22+H23, n. 5€ /hlö., pohditaan päivämäärää.

Pohditaan seuraavan periodin kokoussaikoja. Kokouksia ehdotetaan seuraavasti:

Maanantaina 23.10. Klo 9.

Torstaina 9.11. Klo 12:30

Maanantaina 20.11. Klo 17

Maanantaina 4.12. Klo 17 (jee joulukokous)

## 19. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 14.56.

Pöytäkirja hyväksytty

23.10.2023

Tampere

Vilhelmiina Kivioja  
Puheenjohtaja

Marilla Timonen  
Sihteeri

